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Protokół Nr XL 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 28 września 2017 roku 

 

 

Ad.pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej otworzył XL w bieżącej 

kadencji obrady sesji Rady Miejskiej.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze 14 

Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Panią Burmistrz, Panią Skarbnik, Pana 

Sekretarza, Radnego Powiatowego Wiesława Skowrona, Panią Prezes ZNP, Dyrektorów 

jednostek podległych, Komendanta Komisariatu Policji w Stąporkowie, sołtysów a także 

wszystkich przybyłych na dzisiejsze obrady. Szczególnie gorąco powitał nowo wybranych 

sołtysów sołectwa Błaszków - Pana Marcina Kołodziejczyka i sołectwa Krasna - Panią 

Krystynę Wąchała życząc powodzenia w pełnieniu funkcji oraz owocnej współpracy. 

Lista obecności Radnych, sołtysów oraz zaproszonych na obrady gości zostaje załączona  

do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie 

minutą ciszy pamięci ofiar pomordowanych w czasie II wojny światowej a także poległych  

w Powstaniu Warszawskim.  

Ad.pkt.2.Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie poinformował, iż w związku ze stanowiskiem 

wypracowanym na wspólnym posiedzeniu komisji Radni Rady Miejskiej w Stąporkowie 

wnioskują o wycofanie z porządku obrad XL sesji z pkt.10 ppkt. a) projektu uchwały  

w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Niekłaniu Wielkim stanowiącej własność 

Gminy Stąporków w celu przekazania projektu do dalszych prac, czyli dokonania jej podziału 

geodezyjnego na kilka części. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek o wycofanie z pkt.10 ppkt. a) projektu 

uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Niekłaniu Wielkim stanowiącej 

własność Gminy Stąporków pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za”, przy biorących udział  

w obradach 14 Radnych wyraziła zgodę na wycofanie przedmiotowego projektu uchwały  

z porządku obrad sesji. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej zwrócił się do Radnych  

z pytaniem, czy mają dalsze uwagi lub propozycje do otrzymanego porządku obrad. 

W związku z ich brakiem Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał proponowany porządek 

obrad XL sesji po naniesionych zmianach. 

Porządek obrad XL sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z  XXXVI, XXXVII, XXXVIII i XXXIX sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
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5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Odczytanie informacji na temat prac związanych z komunalizacją. 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków za I półrocze 2017 r. 

 Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej. 

8. Przyjęcie „Informacji na temat stanu przygotowań placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego”. 

9. Przyjęcie „Informacji o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży”. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

a) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku  

dla osób bezdomnych, 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Stąporków w rejonie ulic: Żeromskiego i Słowackiego, 

c) zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok, 

d) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

na rok 2017, 

e) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Stąporkowie, 

f) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2017 rok, 

g) przyjęcia do wdrażania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Stąporków, 

h) zmiany uchwały Nr XXIV/157/2016 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia  

28 października 2016 r. w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Szkół w Stąporkowie  

i utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Stąporkowie. 

11. Zapytania i interpelacje Radnych. 

12. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z  brakiem pytań do odczytanego porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za”, przy biorących udział  

w obradach 14 Radnych przyjęła porządek obrad XL sesji. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.pkt.3. Przyjęcie protokołów z  XXXVI, XXXVII, XXXVIII i XXXIX sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej poinformował, iż projekty 

protokołów z poprzednich sesji zostały Radnym przesłane drogą elektroniczną oraz znajdują 

się w Biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym  protokół XXXVI sesji Rady Miejskiej w  Stąporkowie został przyjęty 

przez Radnych jednogłośnie 14 głosami „za”, przy biorących udział w obradach 14 Radnych. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

W głosowaniu jawnym  protokół XXXVII sesji Rady Miejskiej w  Stąporkowie został 

przyjęty przez Radnych jednogłośnie 14 głosami „za”, przy biorących udział w obradach  

14 Radnych. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
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W głosowaniu jawnym  protokół XXXVIII sesji Rady Miejskiej w  Stąporkowie został 

przyjęty przez Radnych jednogłośnie 14 głosami „za”, przy biorących udział w obradach  

14 Radnych. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

W głosowaniu jawnym  protokół XXXIX sesji Rady Miejskiej w  Stąporkowie został przyjęty 

przez Radnych jednogłośnie 14 głosami „za”, przy biorących udział w obradach 14 Radnych. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał informację 

Przewodniczącego o działalności międzysesyjnej, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.pkt.5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski  odczytał informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.6. Odczytanie informacji na temat prac związanych z komunalizacją. 

Przewodnicząca Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Miejskiej w Stąporkowie Danuta Jedynak 

odczytała informację na temat prac związanych z komunalizacją, która stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnosili uwag do odczytanej informacji. 

Ad.pkt.7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stąporków za I półrocze 2017 r. 

 Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej Danuta 

Jedynak odczytała Opinię Komisji o wykonaniu budżetu gminy Stąporków  

za I półrocze 2017 r., która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnosili uwag do odczytanej informacji. 

Skarbnik Gminy Anna Pisarczyk odczytała uchwałę Nr 90/II/2017 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 21 września 2017 r. w sprawie opinii dotyczącej 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Stąporków za I półrocze 2017 r.,  

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnosili uwag do odczytanej informacji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do przedstawionej informacji o przebiegu wykonania 

budżetu i kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków  

za I półrocze 2017 r. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ją pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła  

informację o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków za I półrocze 2017 r. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.pkt.8. Przyjęcie „Informacji na temat stanu przygotowań placówek oświatowych  

do nowego roku szkolnego”. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej Elżbieta Jóźwik  

odczytała protokół z posiedzenia wyjazdowego Komisji,  który stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 
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W związku z brakiem pytań i uwag do przedstawionej informacji na temat stanu przygotowań 

placówek oświatowych do nowego roku szkolnego Przewodniczący Rady Miejskiej poddał  

ją pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za”  przyjęła 

informację na temat stanu przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego”. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.pkt.9. Przyjęcie „Informacji o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży”. 

Członek Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej Kamil Zieliński  

odczytał protokół z posiedzenia Komisji, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W związku z brakiem pytań i uwag do przedstawionego informacji o letnim wypoczynku 

dzieci i młodzieży Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ją pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za”  przyjęła 

informację na temat stanu przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego”. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.pkt.10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wszystkie projekty uchwał pozytywnie 

zaopiniowane co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym 

Komisji Rady Miejskiej i ponieważ Radni mają je przed sobą nie zachodzi potrzeba  

ich odczytywania. 

Ad.pkt.10.ppkt.a) projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XL/246/2017 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.10.ppkt.b) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Stąporków w rejonie ulic: 

Żeromskiego i Słowackiego. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XL/247/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Stąporków w rejonie ulic: Żeromskiego 

i Słowackiego, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.10.ppkt.c) projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XL/248/2017 w sprawie zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2017 rok, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.10.ppkt.d) Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XL/249/2017 w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2017, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.10.ppkt.e) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XL/250/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.10.ppkt.f) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2017 

rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XL/251/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2017 rok,  

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.10.ppkt.g) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do wdrażania Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XL/251/2017 w sprawie przyjęcia do wdrażania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.10.ppkt.h) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/157/2016 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 października 2016 r. w sprawie likwidacji Zespołu 

Obsługi Szkół w Stąporkowie i utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Stąporkowie. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 



6 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę   

Nr XL/252/2017 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/157/2016 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 28 października 2016 r. w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi 

Szkół w Stąporkowie i utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Stąporkowie,  

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 

Ad.pkt.11. Zapytania i interpelacje Radnych. 

Głos zabrali: 

Radny Kamil Zieliński poprosił o wykonanie prac remontowo- pielęgnacyjnych  

przy pomniku Marszałka Józefa Piłsudskiego w Stąporkowie, którego wygląd jest  

nieestetyczny. 

Radny Edward Mazur zgłosił problem przeciekającego dachu na hali sportowej  

w Stąporkowie. Powiedział, iż jest to bardzo niebezpieczne dla korzystających z obiektu, 

bowiem na hali jest śliskie podłoże a cieknąca z sufitu woda stwarza zagrożenie. Kolejną 

kwestią poruszoną przez Radnego Edwarda Mazura był sprawa ul. 1 Maja  

w Stąporkowie, gdzie na drodze po opadach deszczu zalega woda a przejeżdżające 

samochody zanieczyszczają nią elewacje domów znajdujących się na tej ulicy. Poinformował, 

iż woda opadowa dostaje się także wierzchem do zbiorników na nieczystości usytuowanych  

na posesjach. Nadmienił, iż problem jest poważny i dlatego w ciągu tego roku prosi po raz 

kolejny o wykonanie odwodnienia. Radny Edward Mazur w dalszej części swej wypowiedzi 

poprosił Burmistrz Dorotę  Łukomską o podjęcie kroków w stosunku do osób zaśmiecających 

słupy uliczne ogłoszeniami, których niestety nikt później nie sprząta. 

Radna Joanna Wojna podniosła sprawę wystąpienia Ministra Pracy i Polityki Społecznej 

dotyczącego pracowników socjalnych zatrudnionych w ośrodkach pomocy społecznej,  

które wpłynęło do Rady Miejskiej w Stąporkowie. Poprosiła Dyrektor MGOPS  

w Stąporkowie Małgorzatę Gołębiowską o przedstawienie sytuacji pracowników socjalnych 

zatrudnionych w naszej jednostce. W dalszej części swej wypowiedzi poprosiła o udzielenie 

informacji o ilości dzieci uczęszczających do szkół na terenie Gminy Stąporków. Radna 

Joanna Wojna poprosiła także Przewodniczącego Rady Miejskiej o zorganizowanie spotkania 

z mieszkańcami wsi Hucisko. 

Radny Kamil Zieliński zgłosił problem dewastowanego przez wandali oświetlenia w parku 

przy ul. Plac Wolności w Stąporkowie. Poprosił Komendanta Komisariatu Policji  

w Stąporkowie o zwiększenie częstotliwości patroli policyjnych w tym miejscu. 

Radny Zbigniew Wiśniewski nawiązując do wypowiedzi poprzednika poprosił Komendanta 

Komisariatu Policji w Stąporkowie o zwiększenie częstotliwości patroli policyjnych  

w okolicy Publicznego Przedszkola w Stąporkowie, gdzie w piątki w godzinach wieczornych 

spotyka młodzież i urządzając głośne imprezy zakłóca spokój mieszkańcom. 

Radny Tomasz Kurcbart zgłosił problem nieświecącej lampy na ul. Wspólnej  

w Stąporkowie. Poinformował, iż na ul. Kościuszki w Stąporkowie w dwóch miejscach 

zapadła się jezdnia i prosi o usunięcie usterek, bowiem samochody jadące tą ulicą nie mają 

możliwości, by się wyminąć. Radny Tomasz Kurcbart zgłosił także problem ul. Polnej  

w Stąporkowie od drogi krajowej do mieszkania pana Karasińskiego, gdzie w tym roku miał 

zostać wykonany rów. Poinformował, iż po przeciwnej stronie drogi firma, która wykonywała 

drogę na Starym Grzybowie składowała materiały niezbędne do wykonania inwestycji  
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i ciężkie samochody spowodowały uszkodzenie asfaltu. W związku ze zgłoszeniami 

mieszkańców ul. Górnej poprosił o usunięcie problemu. Ponadto zgłosił, iż firma odbierająca 

odpady komunalne z domków jednorodzinnych zapewnia zbyt małą ilość worków na śmieci  

i mieszkańcy muszą je dokupywać w swoim zakresie. Poprosił Sekretarza Wojciecha 

Ślefarskiego o interwencję w przedmiotowej sprawie. 

Ad. pkt.12. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

Dyrektor MGOPS w Stąporkowie Małgorzata Gołębiowska udzieliła odpowiedzi Radnej 

Joannie Wojnie w kwestii sytuacji zatrudnionych w jednostce pracowników socjalnych. 

Wyjaśniła, że ośrodek spełnia wszelkie standardy zgodnie z przepisami mówiącymi,  

iż zatrudnia się jednego pracownika socjalnego na 2 tys. mieszkańców lub jednego 

pracownika socjalnego na 50 czynnych środowisk. Przedstawiła, że w związku z tym,  

iż nasza Gmina liczy niepełne 18 tys. mieszkańców zatrudniono 9 pracowników socjalnych. 

Dodała, że środowisk objętych pomocą społeczną na przestrzeni lat ubywa. Przedstawiła,  

że w pierwszym półroczu br. było ich ok. 560 a w ubiegłym roku ok. 700 zaś kilka lat wstecz 

ok. 1000. Powiedziała, że finansowanie wynagrodzeń pracowników socjalnych jest zadaniem  

własnym Gminy, jednak jest częściowo dofinansowane z budżetu państwa-  

w wysokości ok. 1000 zł na jednego pracownika miesięcznie. Dyrektor MGOPS  

w Stąporkowie wyjaśniła, że wysokość wynagrodzeń pracowników jest zgodna  

z regulaminem wewnętrznym jednostki. 

Komendant Komisariatu Policji w Stąporkowie asp. szt. Krzysztof Opara w kwestii 

zgłoszonego problemu w parku miejskim poinformował, iż patrole Policji w tym miejscu są 

częste, bowiem jest to teren szczególnie narażony na akty wandalizmu. Jednak wyjaśnił,  

iż Policjanci w pierwszej kolejności reagują na zgłoszenia interwencji i w sytuacji, gdy np. 

zaginie człowiek, wtedy wszystkie siły nakierowane są, by taką osobę odnaleźć. Powiedział, 

iż w miarę środków i możliwości funkcjonariusze będą zadaniowani  

do patrolowania terenu parku oraz Publicznego Przedszkola. 

Burmistrz Dorota Łukomska udzieliła odpowiedzi na zapytania i interpelacje Radnych. 

Radnej Joannie Wojnie powiedziała, iż odpowiedź na pytanie o liczbę uczniów w szkołach 

z terenu Gminy Stąporków zostanie przekazana na piśmie do Rady Miejskiej. 

W kwestii pozostałych wniosków wyjaśniła, iż będą one realizowane w miarę posiadanych 

środków finansowych w budżecie. 

W kwestii usterki dachu na hali sportowej Burmistrz Dorota Łukomska poinformowała,  

że niestety nikt wcześniej nie zgłosił tego problemu. Radnemu Edwardowi Mazurowi 

podziękowała baczne przyglądanie się placówkom oświatowym i za zgłoszenie usterki. 

Powiedziała, iż dzięki Radnemu Edwardowi Mazurowi, który po jednej z wizyt  

w Publicznym Przedszkolu w Stąporkowie zauważył nieprawidłowości i zainterweniował 

zgłaszając problem poprzednia Dyrektor Przedszkola usłyszała zarzuty 

Sekretarz Wojciech Ślefarski udzielając odpowiedzi Radnemu Tomaszowi Kurcbartowi  

w kwestii odpadów komunalnych odbieranych od indywidualnych odbiorców zwrócił się 

także do sołtysów. Wyjaśnił, że powinniśmy od firmy zbierającej odpady komunalne 

otrzymać taką sama ilość worków, jaką oddajemy. Jeśli jednak jest inaczej poprosił, aby takie 

sytuacje zgłaszać na bieżąco do Referatu Ochrony Środowiska w celu podjęcia interwencji. 

Powiedział, że w przypadku, gdy zgromadziliśmy większą ilość śmieci a od firmy 
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otrzymaliśmy niewystarczającą ilość worków należy taki problem zgłaszać do Referatu 

Ochrony Środowiska tut. Urzędu. 

Radnemu Edwardowi Mazurowi w kwestii oklejania słupów ulicznych ogłoszeniami 

Burmistrz Dorota Łukomska wyjaśniła, iż pracownicy będą dokumentować takie sytuacje  

i do autorów ogłoszeń będą wysyłane noty obciążeniowe. 

Radny Edward Mazur zwrócił się do Burmistrz Doroty Łukomskiej z prośbą  

o sprostowanie wypowiedzi w kwestii nieprawidłowości w Publicznym Przedszkolu  

w Stąporkowie, które miał ujawnić Radny Edward Mazur doprowadzając do postawienia 

zarzutów byłej Dyrektor Przedszkola. Wyjaśnił, że owszem jest członkiem Komisji Spraw 

Społecznych, jednak nie zgłaszał żadnych nieprawidłowości. Poprosił również  

o przygotowanie protokołu z przedmiotowej komisji.  

Głos zabrała Burmistrz Dorota Łukomska, która powiedziała, że chciałaby sprostować 

swoją wypowiedź. Przeprosiła jednocześnie wyjaśniając, że nie przypomina sobie,  

by mówiła wprost, że to Radny Edward Mazur doniósł. Przedstawiła, że to jednak Radny 

Edward Mazur będąc członkiem Komisji Spraw Społecznych poinformował ją w obecności 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Jacka Kołodzieja o nieprawidłowościach w placówce. 

Nadmieniła, że spotkanie miało miejsce w Biurze Rady Miejskiej i po tym spotkaniu zostało 

wszczęte postępowanie z Urzędu wobec byłej pani Dyrektor Publicznego Przedszkola  

w Stąporkowie. Powiedziała, że prowadzone postępowanie potwierdziło, że Radny Edward 

Mazur oraz pozostali członkowie Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej mieli rację. 

Wyjaśniła, iż nie mówiła jakoby Radny Edward Mazur doniósł na piśmie do właściwej 

instytucji, bowiem to już było zadaniem Urzędu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, iż Komisja Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej działa po to, by ujawniać nieprawidłowości w inwestycjach, 

które mają miejsce w placówkach oświatowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 min. przerwy. 

Obrady wznowiono od pkt.13. 

Ad.pkt.13. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej w związku z pytaniami Radnych poprosił 

Burmistrz Dorotę Łukomską o wyjaśnienie powodu wyjazdu służbowego do Ministerstwa 

Sprawiedliwości do Warszawy. 

Głos zabrała Burmistrz Dorota Łukomska, która wyjaśniła, iż wyjazd do Ministerstwa 

Sprawiedliwości odbył się w obecności Naczelnik Wydziału Budownictwa i Inwestycji tut. 

Urzędu. Powiedziała, że podczas wizyty w Ministerstwie odbyło się spotkanie  

z Wiceministrem Sprawiedliwości Michałem Wosiem, a jego tematem było nawiązanie 

współpracy w sprawie pozyskania środków  na poprawę bezpieczeństwa w gminie. 

Przedstawiła, iż w lipcu br. wystąpiła do Starosty Koneckiego o udzielenie informacji,  

jaki będzie koszt wybudowania chodnika od Szkoły Podstawowej Nr 1 w Stąporkowie   

w kierunku Czarnieckiej Góry oraz w Świerczowie a także w Wąglowie w kierunku  

do Niekłania. Burmistrz Dorota Łukomska przedstawiła, iż Starosta Konecki odpowiedział,  

że Powiat nie jest w stanie podać wysokości kwoty środków finansowych niezbędnych  

do wykonania przedstawionych zadań. Poinformowała, że w najbliższym czasie zostanie 

złożony wniosek o dofinansowanie zakupu sprzętu do jednej z jednostek OSP z terenu 

Gminy. 
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Radny Maciej Pokusa zgłosił problem rowów przy drodze w Nadziejowie, które zostały 

usytuowane zbyt blisko ogrodzeń i  spowodowały pochylenie większości płotów. Poprosił 

także o interwencję do Powiatu Koneckiego w kwestii zniszczonego chodnika wzdłuż zalewu 

w Niekłaniu, którego stan techniczny zagraża bezpieczeństwu. Ponadto zwrócił się z prośbą  

o zgłoszenie problemu nieutwardzonego pobocza od ul. Zielona Góra w Niekłaniu w kierunku 

sklepu. 

Radna Joanna Wojna poinformowała, iż na ul. Kieleckiej w Hucisku ekipa remontowa  

z Powiatu poprawiała chodnik, lecz niestety zadanie wykonano w sposób skandaliczny. 

Przedstawiła, iż chodnik nie łączy się z przystankiem komunikacyjnym, który znajduje się  

tuż przy nim a także nie dochodzi do posesji znajdującej się obok niego. Kolejną sprawą,  

którą poruszyła było niebezpieczne skrzyżowanie między drogą do Pardołowa a drogą,  

która prowadzi od Huciska. Radna Joanna Wojna poinformowała, iż w ostatnim czasie 

dochodzi tam do częstych kolizji. Z uwagi na ten fakt poprosiła o ustawienie znaku „stop”  

dla samochodów jadących od Stąporkowa w celu poprawienia bezpieczeństwa uczestników 

ruchu na tych drogach. 

Radny Edward Mazur w imieniu organizatorów stąporkowskiego Pikniku Rodzina-

Rodzinie podziękował wszystkim sołtysom i mieszkańcom Gminy za wsparcie finansowe 

inicjatywy. Poinformował, iż zebrano wysoką sumę do puszek 23 tys. zł a na konto bankowe 

ok.7 tys. zł. Powiedział, że z tych środków na wakacje 10 lipca br. do Zakopanego wyjechało 

40 uczniów z dwóch szkół z terenu Gminy. Powiedział, że jest mu bardzo przykro z tego 

powodu, że dyrektorzy szkół niestety tego nie zauważają. Kolejną sprawą, którą poruszył 

Radny Edward Mazur był odbiór nieczystości z przydomowych oczyszczalni ścieków  

i związane z tym niedogodności. Poprosił Burmistrz Dorotę Łukomską o rozwiązanie 

problemu. 

Na obrady sesji poproszono Elżbietę Nowak, inspektora  Wydziału Budownictwa  

i Inwestycji tut. Urzędu, która udzieliła informacji Radnemu Maciejowi Pokusie  

w kwestii obrywających się przydrożnych rowów w Nadziejowie. Poinformowała, iż problem 

został już zgłoszony do wykonawcy i czterech pracowników firmy poprawiało usterki. 

Powiedziała, że w najbliższym czasie uda się na miejsce, by skontrolować co zostało 

wykonane. Wyjaśniła, iż najlepszym rozwiązaniem dla umocnienia rowów byłoby wyłożenie 

ich ażurowymi płytami. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski zapewnił, że Gmina postara się zabezpieczyć środki 

finansowe w budżecie na wykonanie tego zadania. Odpowiadając Radnej Joannie Wojnie 

powiedział, iż skrzyżowanie dróg Pardołów-Hucisko rzeczywiście jest niebezpieczne  

dla uczestników ruchu i w najbliższym czasie zostanie przygotowane w tej sprawie pismo. 

Radnemu Edwardowi Mazurowi Sekretarz Wojciech Ślefarski odpowiedział, iż od dawna 

zajmuje się sprawą odbioru osadów z przydomowych oczyszczalni ścieków. Wyjaśnił, iż jest 

to problemowa kwestia, bowiem badania chemiczne losowo pobranych próbek  

z przydomowych oczyszczalni ścieków z terenu gminy niestety wykazały, iż wszelkie 

dopuszczalne normy są przez użytkowników znacznie przekroczone, bo zbiorniki nie są 

eksploatowane zgodnie z instrukcją użytkowania. Powiedział, że właśnie z uwagi na to żadna 

z firm nie chce podjąć się odbioru tych osadów, ponieważ są one tzw. ”bombą ekologiczną”. 

Sekretarz poinformował, iż użytkownicy bezodpływowych zbiorników są uświadamiani,  

jak należy właściwe eksploatować przydomowe oczyszczalnie jednak się do tego nie stosują  
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i to właśnie stanowi problem. Powiedział, że w najbliższym czasie będą w przedmiotowej 

sprawie prowadzone rozmowy z Burmistrzem Końskich, jednak nie wie jaki będzie ich finał. 

Poinformował, iż na obecną chwilę Dyrektor ZGKiM prowadzi negocjacje w tej sprawie  

w Przysusze, gdzie powstaje nowa oczyszczalnia ścieków. 

Radny Edward Mazur odnosząc się do wypowiedzi Sekretarza poprosił o zorganizowanie 

spotkania z właścicielami przydomowych oczyszczalni ścieków celem uświadomienia  

im jakie zagrożenie stwarzają poprzez niewłaściwą eksploatację przydomowych oczyszczalni 

ścieków. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski poparł pomysł przedmówcy. Zaproponował zorganizowanie 

spotkania dopiero po rozmowach władz Stąporkowa z Burmistrzem Końskich, by móc 

przedstawić więcej informacji i problem rozwiązać kompleksowo. 

Radna Joanna Wojna zaproponowała, aby zobowiązać korzystających z przydomowych 

oczyszczalni ścieków do badania próbek raz na pół roku. Zasugerowała, 

że na podstawie pozytywnego wyniku analizy firma powinna odbierać osady. 

Sekretarz Wojciech Ślefarski zaakceptował propozycję przedmówczyni i powiedział,  

że sugestię przekaże Burmistrzowi Końskich podczas negocjacji. 

Burmistrz Dorota Łukomska powiedziała, iż w kwestiach dotyczących dróg powiatowych 

zostanie w najbliższym czasie przygotowane pismo do Starostwa Powiatowego w Końskich. 

Poinformowała, iż po analizie budżetu Powiatu Koneckiego zauważyć można jaką ilość dróg 

wykonuje Starostwo Powiatowe, np. w tym roku w Rudzie Malenieckiej wykonano 10 km 

dróg, w Radoszycach 6 km a w naszej Gminie niecałe 2 km. Powiedziała, iż Gmina 

Stąporków nadal podtrzymuje stanowisko o współfinansowaniu dróg powiatowych jednak 

niestety bez efektów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej podniósł sprawę drogi na  ul. Szkolnej  

w Niekłaniu Wielkim, na którą w tym roku miał zostać wykonany przez Powiat Konecki 

projekt. Ponadto podniósł kwestię zbierającej się na skrzyżowaniu ul. Spółdzielczej,  

ul. Szkolnej i ul. Hubala w Niekłaniu Wielkim wody opadowej. Poprosił Burmistrz Dorotę 

Łukomską o interwencję w przedstawionych sprawach. 

Sołtys Błaszkowa Marcin Kołodziejczyk poinformował, iż w dniu dzisiejszym do tut. 

Urzędu złożył pismo w sprawie uregulowania stanu prawnego dróg w sołectwie Błaszków, 

które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Sołtys wsi Luta Joanna Bartosińska w imieniu swoim i mieszkańców podziękowała  

za wykonanie dróg w sołectwie. 

Sołtys Wólki Zychowej Brygida Gajda zapytała, czy wieś Wólka Zychowa posiada jeszcze 

swojego Radnego. 

Sołtys Niekłania Małego Jan Telecki poinformował, iż problem rowów w Nadziejowie trwa 

już od 8 lat. Jego zdaniem sprawę rozwiązałoby przebudowanie skrzyżowania i położenie  

pod nim przepustu, bo ukształtowanie terenu spowodowało, iż na skrzyżowanie spływa woda 

w trzech stron zalewając go i wymywając rowy. Powiedział, że niestety przez 8 lat Zarząd 

Dróg Powiatowych w Końskich nie usunął tego problemu. Kolejną kwestią poruszoną  

przez sołtysa były zalegające przy rezerwacie Piekło w Niekłaniu Wielkim śmieci. 

Zaproponował, by wspólnie z Nadleśnictwem Stąporków zamontować w tym miejscu 

kamery. 
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Sołtys Lelitkowa Tadeusz Dobrowolski poprosił o interwencję w Starostwie Powiatowym  

w sprawie złego stanu technicznego nawierzchni drogi od skrzyżowania do ostatniej posesji 

we wsi Lelitków. Zgłosił także niewłaściwe montowanie znaków drogowych,  

które wstawiane są w rurkę bez oporu, bez użycia cementu i kręcą się wokół. 

Radna Joanna Wojna podziękowała za wykonanie rowów na ul. Fabrycznej w Hucisku. 

Poprosiła także w imieniu mieszkańców, by w Ośrodku Zdrowia w Krasnej został 

umieszczony telefon kontaktowy  do Dyrektora SPZOZ w Stąporkowie. 

Sołtys Wólki Zychowej Brygida Gajda podziękowała za wykonanie drogi na ul. Wesołej  

w Wólce Zychowej. Poprosiła o pomoc w przeprowadzeniu remontu przybudówki niezbędnej 

do organizowania spotkań sołeckich. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział Radnej Joannie Wojnie, iż dopilnuje,  

by informacja wraz z numerem telefonu do dyrekcji SPZOZ w Stąporkowie została 

umieszczona w Ośrodku Zdrowia Krasnej. Sołtys Brygidzie Gajda wyjaśnił, że owszem 

Wólka Zychowa posiada Radnego. 

Burmistrz Dorota Łukomska poinformowała, iż Powiat Konecki przekazał Gminie Końskie 

na przebudowę ul. Hubala, Mechanicznej, Ceramicznej i Odlewniczej środki finansowe  

w kwocie 196 tys. zł. Sołtys Brygidzie Gajda odpowiedziała, że Radny z okręgu Wólka 

Zychowa Sławomir Pietras mimo swojej nieobecności na sesji współpracuje z Urzędem 

Miejskim i Radnymi i zna problemy swoich wyborców. 

Sołtys Niekłania Wielkiego Krzysztof  Sroka podziękował za wykonanie drogi  

w  Niekłaniu Wielkim i wyraził nadzieję, że uda się jeszcze zrobić drogę od ul. Cmentarnej  

w kierunku parkingu przy kościele. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podsumowując pkt.13 „sprawy różne” powiedział,  

iż najwięcej problemów zgłaszanych na sesjach w ostatnim czasie związanych jest z drogami 

powiatowymi. Poinformował, że 2 tyg. temu w tut. Urzędzie odbyło się spotkanie  

z przedstawicielami Powiatu Koneckiego w kwestii planowania remontów dróg do końca 

bieżącej kadencji. Przedstawił, że z informacji uzyskanych podczas spotkania wynika,  

że do inwestycji budowy drogi na ul. Kieleckiej w Odrowążu dołączy trzeci płatnik.  

Powiedział, że dla władz Gminy Stąporków kluczowe jest ustalenie wspólnie  

z Powiatem Koneckim harmonogramu dróg przewidzianych do remontu na 2018 r. 

Sołtys Tadeusz Dobrowolski odniósł się do sprawy wykonania mostka, o który prosił 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w  Końskich Stanisława Mościńskiego. Mieszkańcy 

12 posesji nie mogli bowiem dojechać do głównego skrzyżowania. Powiedział, że mostek 

owszem został wykonany, ale znacznie wyżej niż pozostałe i niestety nie spełnia swojej 

funkcji, bo zatrzymuje wodę i jest bardzo wąski.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił wszystkich na obchody Niekłańskiego 

Października, które będą miały miejsce 15 października br. w Kościele w Niekłaniu Wielkim. 

Ad.pkt.14. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej z uwagi na wyczerpanie 

porządku obrad zamknął obrady XL sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  dziękując 

wszystkim  za udział w obradach. 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej  

Karolina Rokita       Jacek Kołodziej 


